
1 
 

BRMG-KSiB-II.0012.7.2014 
 

 
PROTOKÓŁ NR 52–07/2014 

 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 28 sierpnia 2014 roku, a rozpoczęło się o godz. 08.00, w sali nr 003 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 52 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został drogą elektroniczną wysłany do radnych w 
terminie regulaminowym - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Godz. 08:00 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków i trybu 
wspierania finansowego rozwoju sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska 
– druk nr 1383. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Godz. 08:05 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającą 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – druk nr 1391.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 
1392. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 

4. Wnioski Komisji do projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2015. 
 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG 
poinformował, że wpłynął do Komisji do zaopiniowania projekt uchwały Rady 
Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Biuro 
Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1393.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zgłosiła również Autopoprawki 
do druków nr 1391 i nr 1392, które przedstawi przy omawianiu tychże projektów 
uchwał. 
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Przewodniczący Komisji zaproponował, aby projekt uchwały zawarty w druku nr 
1393 był omawiany w pkt 1.  
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego 
porządku posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą i zgłoszonymi 
Autopoprawkami.  
 

Komisja porządek wraz ze zmianami przyjęła i przegłosowała 
jednogłośnie - 6 głosami za. 
 

PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z o.o. 
z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1393. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 sierpnia 2014 r. - BRMG-S.0006.266.2014). 
 

Pani Anna Szczepańska – przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej, w 
imieniu wnioskodawcy, zreferowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1393. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią  Annę Szczepańską – przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1393 – 
bez poprawek. (Opinia nr 52-07/398-53/2014). 

 
PUNKT – 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków i trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1383. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 sierpnia 2014 r. - BRMG-S.0006.256.2014). 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu zreferował 
projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie przystąpiono do 
dyskusji.  
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Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Jeżeli chodzi o źródła finansowania to mówiła pan, panie dyrektorze, że to nie 
zwiększa waszego budżetu. Natomiast to jest tak, że pieniądze na ten cel będą 
pochodziły z niewykorzystanych dotacji dzielonych lub zwrotu.  
 
Radny Piotr Grzelak – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Kwestie formalne to jakie?  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu 
Formalne to np. ktoś nie dołączył KRS. Tego typu uchybienia natury formalnej, 
które w konkursie dyskwalifikują startującego.  
 
Radny Piotr Grzelak – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Myślałem, że są to jakieś przeszkody formalne, których on nie jest w stanie spełnić.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu 
Ktoś nie dołączył KRS-u, ktoś nie złożył podpisu. Tego typu. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Jakie kryteria będą obowiązywały w tym trybie nadzwyczajnym? 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu 
Kryteria są typowo sportowe, od rangi imprezy i zasadności wspierania tego 
projektu przez miasto. Przyznawać będzie oczywiście pan Prezydent, a eksperci 
będą rekomendować takie rozwiązanie. W praktyce powiem, że to będą nieliczne 
zdarzenia, dlatego, że lwia część projektów pożerają jednocześnie finanse w 
głównym konkursie grantowym.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Proszę powiedzieć jak do tej pory radziliście sobie z takimi sytuacjami, bo 
zakładam, że w poprzednich latach też były jakieś zwroty albo niewykorzystane 
dotacje.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu 
Można wówczas wejść we współorganizację i za jakieś części zapłacić, bo bardzo 
często zdarza się tak, że drużyna teraz Olimpia Osowa awansowała do Pucharu 
Europy unihokeistek. Nie można było założyć tego w styczniu. One dopiero teraz 
awansowały i warto je wspomóc, a praktycznie rzecz biorąc droga grantowa jest 
zamknięta. A dzisiaj, gdybyśmy mieli taki instrument to w najprostszy sposób, a 
teraz musimy przekuwać to ewentualnie na umowę promocyjną. To się wiąże z 
VAT, itd.    
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 1383. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Andrzeja Trojanowskiego – Dyrektora Biura 
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Prezydenta ds. Sportu, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1383 – 
bez poprawek. (Opinia nr 52-07/399-54/2014). 

 
PUNKT – 3 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2014-2040 – druk nr 1391 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 sierpnia 2014 r. - BRMG-S.0006.264.2014). 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały 
wraz z Autopoprawką, powiedziała: Autopoprawka Wieloletniej Prognozy 
Finansowej związana jest z faktem, że dostaliśmy dotację od Wojewody na budowę 
żłobków modułowych, ponieważ to jest dotacja z budżetu państwa wprowadzane 
do budżetu są środki zarządzeniem Prezydenta. Natomiast w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej zapisujemy, że dotacje otrzymujemy większe. To jest taka porządkowa 
zmiana. Była to kwota 800 tys. zł.    
 

Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały wraz z Autopoprawką, a 
następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Jeżeli chodzi o rewitalizację Dolnego Miasta, kto nadzoruje i w jakim trybie są 
sprawozdania z tego nadzoru? Czy w ogóle są? 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Oczywiście nadzoruje to dyrektor Wydziału Urbanistyki, Architektury i Ochrony 
Zabytków pan Sulikowski. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
A można jakieś sprawozdanie z wydanych pieniędzy, na co one zostały wydane? 
Poproszę o takie sprawozdanie.   
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Dobrze.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartej w druku nr 1391 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1391 + Autopoprawka – bez poprawek. (Opinia nr 52-07/400-55/2014). 
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PUNKT – 4 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 r. – druk nr 1392 + 
Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 sierpnia 2014 r. - BRMG-S.0006.265.2014) 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska powiedziała odnośnie 
Autopoprawki: jak już zapewne dowiedzieliście się państwo z prasy mamy 
niekorzystny wyrok dotyczący jeszcze budowy stadionu. Może wspomnę jaka to 
była historia. Spółka Wakoz, z którą zawarliśmy kontrakt na kwotę 122 mln zł, to 
była kwota ryczałtowa. Miała przygotować grunt pod budowę stadionu. Jak się 
okazało był tam mogilnik. Podwykonawca zrealizował to zadanie. Dokonał utylizacji 
tych odpadów i wystawił fakturę na Wakoz. Miasto nie chciało zapłacić Wakozowi, z 
uwagi na to, że była to kwota ryczałtowa. Podwykonawca wystąpił do sądu z 
pozwem przeciwko miastu. Trwało to chyba trzy lata, ten proces. Sąd Najwyższy 
kilka dni temu orzekł, że mimo, że miasto nie uznało podwykonawcy, ponieważ 
wówczas nawet takie przepisy nie obowiązywały, bo teraz są zmienione przepisy, 
że główny inwestor jeżeli zatwierdzi podwykonawców to wówczas może płacić 
podwykonawcy. Wówczas takich przepisów nie było, ale sąd orzekł, że, jeszcze tej 
sentencji wyroku nie ma, ale orzekł, że jest to kwota należna dla podwykonawcy i 
zasądził również odsetki od 2012 roku, czyli w momencie, kiedy sąd pierwszej 
instancji stwierdził, że ta kwota podwykonawcy jest należna. Ponieważ mamy 
dodatkowe dochody pochodzące z gwarancji Hydrobudowy za niezrealizowanie 
prac, z tych środków przeznaczamy, wprowadzamy do budżetu i z tych środków 
będziemy płacić Wakozowi. Chcemy dziś lub jutro zapłacić Wakozowi, żeby już nie 
rosły odsetki.   
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały wraz z Autopoprawką, a 
następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Radna Halina Leman - członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Czy to jest oprócz tej pierwszej, podstawowej kwoty, którą Wakozowi płaciliśmy? 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak, bo sąd uznał, że to jest dodatkowe wynagrodzenie należne podwykonawcy. 
Oprócz tej kwoty ryczałtowej jest ta kwota, którą wypłacamy.   
  
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała następnie projekt 
uchwały. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Kary z jakiego tytułu Wydział Skarbu płaci? 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Kary?  
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Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Tak zrozumiałem.  
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Chodziło o odszkodowania. To nie są kary. To jest za przejęcie gruntów do zasobów 
Gminy.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Przy okazji jakichś inwestycji, rozumiem?  
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
To dotyczyło wcześniejszych inwestycji. To chyba było związane z budową ulicy 
Nowej Łódzkiej, ale były też i inne, gdzie są przewidziane pod budowę przyszłych 
dróg. Jak właściciele wiedzą o tym, występują o podział, wydzielenie tej 
powierzchni i występują o odszkodowanie. Tutaj w tym przypadku odwoływaliśmy 
się od wyroków, ponieważ również te osoby nie zgadzały się, którym wydane były 
decyzje o odszkodowaniu. Mamy już ostateczne wyroki i musimy po prostu 
zapłacić.   
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Rozumiem, że chodziło o wartość?  
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Chodziło o wartość, ale tego już nie pamiętam.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartej w druku nr 1392 + Autopoprawka. 
 
USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1392 + Autopoprawka – bez poprawek. (Opinia nr 52-07/401-56/2014). 
 

 
PUNKT – 5 

 
Wnioski Komisji do projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2015. 
 
Komisja nie podjęła wniosków do budżetu Miasta Gdańska na rok 2015. 

 
PUNKT – 6 

 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  
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Przewodniczący powiedział, że wpłynęło do wiadomości Komisji pismo z RIO: 
dotyczące kontroli. Konkluzja była taka, że przeprowadzona kontrola nie wykazała 
istotnych nieprawidłowości w w/w zakresie.   
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych i wolnych wniosków, 
Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na następne 
posiedzenie Komisji. 
 
 

Na tym posiedzenie zostało zakończone -  godz.8:30 
 
 
 

 
                         Przewodniczący 

                         Komisji Strategii i Budżetu RMG 
 

 

                        Maciej Krupa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


